



Date: 11 February 2026

التاريخ: 11 فبراير 2026

Announcement: Appointment of Group Chief Executive Officer

Raysut Cement Company (SAOG) hereby would like to inform the Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX), and its esteemed shareholders of the resolution issued by its Board of Directors on 11 February 2026, as follows:

The Appointment of Group Chief Executive Officer

The Board of Directors has resolved to appoint Mr. Salim Abdul Kader as the Group Chief Executive Officer, effective 15 February 2026.

Salim is a seasoned cement industry CEO, having spent the past 15 years leading the transformation and repositioning of companies across Sub-Saharan Africa and the Middle East. He brings over 30 years of cement manufacturing experience, having held C-suite positions in both listed and privately held companies, globally. His most compelling vision is to drive performance through people, and his track record of achievements in this regard, comes at a time when Raysut Cement, is well positioned for operational turnaround in its core markets.

Salim has a Bachelor degree in Sciences from the University of Durban- Westville, and holds both Honours and cum-laude Master's degrees in Business Administration, from the University of Stellenbosch, in Cape town, South Africa.

Over the past two months, Salim served as Advisor to the Board, having already made a significant contribution to the development of our 2026 business strategy and organizational renewal vision. We are confident, this will create a solid platform for Salim's integration into the Company, and facilitate the execution of our plans under his people-centric leadership approach.

إعلان تعيين الرئيس التنفيذي لمجموعة شركات ريسوت للأسمنت

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) إبلاغ هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهميها الكرام بقرار مجلس إدارتها الصادر بتاريخ 11 فبراير 2026، وذلك على النحو الآتي:

تعيين الرئيس التنفيذي لمجموعة

قرر مجلس الإدارة تعيين الفاضل/ سالم عبدالقادر رئيساً تنفيذياً لمجموعات شركات ريسوت للأسمنت ، اعتباراً من 15 فبراير 2026.

وتجدر الإشارة إلى أن الفاضل/ سالم عبد القادر أمضى 15 عاماً الماضية في قيادة عمليات التحول وإعادة تموير الشركات في إفريقيا والشرق الأوسط. ويتمتع بخبرة تزيد على 30 عاماً في تصنيع الإسمنت، حيث شغل مناصب تنفيذية عليا في شركات مدرجة وأخرى خاصة على مستوى العالم. وتمثل رؤيته الأبرز في تعزيز الأداء من خلال تمكين الأفراد، ويأتي سجله الحافل بالإنجازات في هذا المجال في وقتٍ أصبحت فيه شركة ريسوت للأسمنت في موقع مناسب لتحقيق تحول تشغيلي في أسواقها الرئيسية.

يحمل سالم درجة البكالوريوس في العلوم من جامعة ديربان- ويستفيل في جنوب أفريقيا، كما حصل على درجة الشرف ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال بتقدير امتياز (Cum Laude) من جامعة ستيلينبوش في كيب تاون، جنوب أفريقيا

وخلال الشهرين الماضيين، شغل سالم منصب مستشار لمجلس الإدارة، وأسهم بشكل ملحوظ في تطوير استراتيجية الشركة لعام 2026 ورؤيتها تجديد الهيكل التنظيمي. ونحن على ثقة بأن ذلك سيوفر منصة قوية لاندماجه في الشركة، ويسهل تنفيذ خططنا تحت قيادته التي ترتكز على العنصر البشري.

م. علي بن عبدالله الزدجالي
رئيس مجلس الإدارة

Eng. Ali Abdullah Al Zadjali
Chairman of the Board

